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  ΣΥΝΔΕΣΜΟΣ ΕΤΑΙΡΙΩΝ ΦΩΤΟΒΟΛΤΑΪΚΩΝ 

ΠΡΑΚΤΙΚΟ Νο 207 

ΤΑΚΤΙΚΗ ΣΥΝΕΔΡΙΑΣΗ ΔΙΟΙΚΗΤΙΚΟΥ ΣΥΜΒΟΥΛΙΟΥ 

 

Στην Αθήνα, σήμερα την 20 Οκτωβρίου 2021, ημέρα της εβδομάδας Τρίτη και ώρα 16:00 

συνήλθαν σε Τακτική Συνεδρίαση με τηλεδιάσκεψη τα μέλη του Διοικητικού 

Συμβουλίου, περιόδου 2019-2021, του ΣΥΝΔΕΣΜΟΥ ΕΤΑΙΡΙΩΝ ΦΩΤΟΒΟΛΤΑΪΚΩΝ 

(ΣΕΦ), κατόπιν της από 29.9.2021 πρόσκλησης του Προέδρου του Διοικητικού 

Συμβουλίου κ. Καπέλλου Σωτήρη, προκειμένου να συζητήσουν και να λάβουν αποφάσεις 

στα θέματα της ημερήσιας διάταξης: 

 

Θέμα 1: Έγκριση των Πρακτικών της προηγούμενης συνεδρίασης 

Θέμα 2: Ενημέρωση επί των εξελίξεων για θέματα της αγοράς 

Θέμα 3: Ενημέρωση συναντήσεων – εισήγηση από όσους συμμετείχαν σε συναντήσεις από 

το προηγούμενο ΔΣ μέχρι σήμερα 

Θέμα 4: Εισερχόμενη αλληλογραφία 

Θέμα 5: Ταμειακή ενημέρωση - εισήγηση Μ. Σούρσος 

Θέμα 6: Προσδιορισμός τόπου και χρόνου της επόμενης συνεδρίασης του Δ.Σ. 

 

ΠΑΡΟΝΤΑ ΜΕΛΗ  

 

1.  Σωτήρης Καπέλλος, Πρόεδρος 

2.  Δημήτριος Βαρλάμης, Αντιπρόεδρος  

3.  Αθανάσιος Σακκάς, Γραμματέας  

4.  Εμμανουήλ Σούρσος, Ταμίας  

5.  Τάκης Σαρρής, μέλος  

6.  Δημήτριος Βαρβιτσιώτης, μέλος (απών) 

7.  Αλέξανδρος Ζαχαρίου, μέλος  

   

Στο ΔΣ παρευρέθηκε ο Σύμβουλος του ΣΕΦ κ. Στέλιος Ψωμάς, και τα μέλη κ. Χ. 

Φίλανδρος, A. Harito, Γ. Ρούλιας, Γ. Βλάσσης (Copernicus), Β. Λιάσκας, Χ. 

Πετρόχειλος, Β. Βλάχος, Γ. Τζανίδης, Π. Κοτσοβίλης, Χ. Ράλλης, Π. Σαρρής 
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Ο Πρόεδρος, αφού διαπίστωσε την απαρτία δεδομένου ότι συμμετέχουν 6 μέλη του ΔΣ, 

συνεπώς το ΔΣ βρίσκεται σε απαρτία, κήρυξε την έναρξη της συνεδρίασης με κατά σειρά 

συζήτηση των θεμάτων της ημερήσιας διάταξης. 

 

Θέμα 1: Έγκριση των Πρακτικών της προηγούμενης συνεδρίασης 

 

Παραδόθηκε το Πρακτικό της συνεδρίασης στα μέλη, το οποίο είχε ήδη σταλεί με 

ηλεκτρονικό ταχυδρομείο, για έλεγχο και υπογραφή τους. 

Το Διοικητικό Συμβούλιο αποφασίζει ομόφωνα, και εγκρίνει το πρακτικό της 

προηγούμενης συνεδρίασης ως υποβλήθηκε. 

 

Θέμα 2: Ενημέρωση επί των εξελίξεων για θέματα της αγοράς 

 

Η συζήτηση ξεκίνησε με μία επισκόπηση της έκθεσης Intersolar από όσους συμμετείχαν 

σε αυτή. 

Ο κ. Ψωμάς ενημέρωσε για τις εξελίξεις στην αγορά και συγκεκριμένα: 

- Για τα συνεχιζόμενα προβλήματα με ΑΔΜΗΕ και ΔΕΔΔΗΕ και την έλλειψη 

διαφάνειας σε ότι αφορά στην κατάσταση των δικτύων. 

- Για το χρονοδιάγραμμα των νέων νομοθετικών ρυθμίσεων και την κατάσταση σε 

ότι αφορά τις διμερείς συμβάσεις (ΡΡΑ). 

- Για το θέμα της ανακύκλωσης φωτοβολταϊκών, ορίστηκε ραντεβού με ΕΟΑΝ για 

τις 25/10. 

 

Θέμα 3: Ενημέρωση συναντήσεων – εισήγηση από όσους συμμετείχαν σε 

συναντήσεις από το προηγούμενο ΔΣ μέχρι σήμερα 

 

Ο κ. Ψωμάς συμμετείχε σε ημερίδα του ΙΕΝΕ με συμμετοχή και της ΓΓ Βιομηχανίας για 

το θέμα της εγχώριας παραγωγής εξοπλισμού ΑΠΕ. 

Ο κ. Καπέλλος ενημέρωσε για την συμμετοχή του στην επιτροπή ενέργειας του 

Ελληνογερμανικού επιμελητηρίου που πρόκειται να γίνει μετά το παρόν ΔΣ όπου έχει 

προσκληθεί ο ΥΠΕΝ. Θα τεθούν τα θέματα καθυστέρησης των όρων σύνδεσης από 

ΑΔΜΗΕ και το θέμα της ανακύκλωσης. 

 

Θέμα 4: Εισερχόμενη αλληλογραφία 
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Τίποτα σημαντικό 

 

Θέμα 5: Ταμειακή Ενημέρωση –εισήγηση από κ. Μανώλη Σούρσο Ταμία ΣΕΦ 

 

Το ταμείο του ΣΕΦ είναι: 

 Καταθέσεις στην Πειραιώς 20.10.2021 ποσό 43.671,56 € 

 Καταθέσεις στην Alpha Bank 20.10.2021 ποσό 74.669,34 € 

 Καταθέσεις στην Εθνική 20.10.2021 ποσό ~1.080 €  

 Μικρό ταμείο 550,22 €.  

 Ήτοι, σύνολο ταμείου ΣΕΦ: 119.971,12 €.  

 

Θέμα 6: Προσδιορισμός τόπου και χρόνου της επόμενης συνεδρίασης του Δ.Σ. 

 

Το επόμενο ΔΣ θα πραγματοποιηθεί με τηλεδιάσκεψη την Τρίτη 16 Νοεμβρίου 2021 

και ώρα 16:00. 

 

Μη υπάρχοντος άλλου θέματος λύεται η συνεδρίαση. 

 

Ο Πρόεδρος  ΣΩΤΗΡΗΣ ΚΑΠΕΛΛΟΣ  

Ο Αντιπρόεδρος  ΒΑΡΛΑΜΗΣ ΔΗΜΗΤΡΗΣ  

Ο Γραμματέας   ΣΑΚΚΑΣ ΘΑΝΑΣΗΣ  

Ο Ταμίας  ΣΟΥΡΣΟΣ ΜΑΝΩΛΗΣ  

Μέλος   ΤΑΚΗΣ ΣΑΡΡΗΣ  

Μέλος    ΒΑΡΒΙΤΣΙΩΤΗΣ ∆ΗΜΗΤΡΗΣ (απών) 

Μέλος   ΑΛΕΞΑΝΔΡΟΣ ΖΑΧΑΡΙΟΥ  


